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ОБЩИНСКИ  СЪВЕТ  АЛФАТАР,  ОБЛАСТ  СИЛИСТРА 

7570 гр. Алфатар, ул.”Йордан Петров”№6, тел. 086 811 634 

e-mail: obc_alfa@abv.bg 
 

ПРОТОКОЛ 

№ 51 

от 22.12.2014 г. 
 

Днес, 22.12.2014 година от 14:00 часа в заседателната зала на Общински съвет 

се проведе редовно заседание на Общинския съвет гр. Алфатар. 
 

 

На заседанието присъстваха: 10 общински съветници: Златка Питакова, 

Ивелина Миткова, Марин Пейчинов, Росица Иванова, Селятин Исмаилов, Нели 

Маринова, Радка Желева, Петър Иванов, Живка Великова и Тюркян Мехмед. 

От общинска администрация гр. Алфатар присъстваха: Г-жа Йорданка 

Узунска – кмет на общината, Желяна Донева – заместник кмет на общината, 

Павлина Друмева – Директор на Дирекция ОА, Иван Енчев – Директор на 

Дирекция СА, Донко Калайджиев – мл. експ. „Международни програми и 

проекти”, кметове на кметства , кметски наместничества от общината и граждани- 

Жеко Славов и Александър Тодоров . 
 

Председателят на ОбС г-жа Питакова, приветства всички присъстващи: 

Уважаеми колеги, уважаема г-жо Узунска, уважаема г-жо Донева, уважаеми 

специалисти от общинска администрация, уважаеми кметове на кметства и кметски 

наместници от общината, уважаеми гости, добър ден и добре дошли на последното 

за 2014 г., 51 –во заседание на ОбС Алфатар. 

Днес също ще заседаваме с един общински съветник по- малко, тъй като – г-жа 

Янка Господинова подаде заявление за прекратяване на правомощията й като 

общински съветник поради преминаване на друга длъжност – заместник областен 

управител в областна администрация гр. Силистра. Уведомила съм ОИК-Алфатар 

за свикване на заседание за избор на следващия общински съветник от ПП „ГЕРБ”. 

По правилник Председателят на ОбС г-жа Златка Питакова направи проверка 

на кворума. На основание чл. 27, ал. 2 от ЗМСМА, заседанието е редовно 

/присъстват всички общински съветници – 10 броя/ и ОбС може да взема законни 

решения. Откривам днешното 51 заседание на ОбС гр. Алфатар. 

На основание чл. 23, ал. 4, т. 1 от ЗМСМА и покана № 15 /12.12.2014 г. съм 

свикала днешното заседание на Общински съвет Алфатар. Имате проекта на 

дневния ред и материалите за днешното заседание. 

Колеги, на днешното заседание присъства г-н Жеко Славов за да му връча 

значката на Община Алфатар и поздравителен адрес, които трябваше да получи 

още 2012 г. на тържествено заседание на ОбС. Той беше удостоен с тази награда за 

дарителска дейност. С удоволствие връчвам значката на г-н Жеко Славов и коледна 

картичка с поздрав за здраве, дълголетие и да продължава да дарява. 

Междувременно колеги, на заседание на ПК Ви бяха предоставени две 

допълнителни докладни записки: 

1. Определяне на имотите – частна общинска собственост, които подлежат на 

задължително застраховане през 2015 година. 
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2. Утвърждаване на тарифата, с която се определя първоначалната наемна 

цена на 1 кв.м. за помещенията и прилежащите им терени, земите от общинския 

поземлен фонд и земите в строителни граници, съобразно вида на извършваната 

дейност. 

Тези докладни записки бяха разгледани на заседанията на ПК и всички 

решихме да бъдат включени на днешното заседание, като точки 6 и 7: 

т. 6. Определяне на имотите – частна общинска собственост, които подлежат 

на задължително застраховане през 2015 година. 

т. 7. Утвърждаване на тарифата, с която се определя първоначалната наемна 

цена на 1 кв.м. за помещенията и прилежащите им терени, земите от общинския 

поземлен фонд и земите в строителни граници, съобразно вида на извършваната 

дейност. 

Колеги, имате ли въпроси относно проекта на дневния ред за днешното 

заседание и допълнителните докладни?Няма. 
 

Председателя на ОбС – Златка Питакова обяви проекта на дневен ред с 

направеното допълнение: 

ПРОЕКТ НА ДНЕВЕН РЕД: 
  

1. Докладна записка относно Актуализация на бюджета на Община Алфатар 

към 22.12.2014 г. 

                                    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

2. Докладна записка относно Актуализация на поименния списък за 

капиталови разходи – м. Декември 2014 г. 

                    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

3. Докладна записка относно Такса “Битови отпадъци”. 

                                    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

4. Докладна записка относно  Даване съгласие за авансово финансиране на 

разходи за ФРЗ и осигуровки свързани с изпълнението на проект „Подкрепа за 

достоен живот”. 

                                   Докладва: кмета на Община Алфатар. 

5. Докладна записка относно Даване на съгласие Община Алфатар да 

кандидатства с проект „Реконструкция и модернизация на съществуваща сграда в 

Център за настаняване от семеен тип за деца” (ЦНСТ) по Проект „Красива 

България”, мярка М02-01 „Подобряване на социалните услуги от резидентен тип”. 

                                 Докладва: кмета на Община Алфатар. 

6. Определяне на имотите – частна общинска собственост, които подлежат на 

задължително застраховане през 2015 година. 

                                 Докладва: кмета на Община Алфатар. 

7. Утвърждаване на тарифата, с която се определя първоначалната наемна 

цена на 1 кв.м. за помещенията и прилежащите им терени, земите от общинския 

поземлен фонд и земите в строителни граници, съобразно вида на извършваната 

дейност. 

                                 Докладва: кмета на Община Алфатар. 

8. Докладна записка относно Промяна в чл.10 от Наредбата за стопанисване, 

управление и спазване на договорни задължения на земеделски имоти от общински 

фонд ,,Пасища и мери”в община Алфатар. 

                                 Докладва: председател ОбС -Алфатар. 
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9. Докладна записка относно Отчет за състоянието на общински фонд 

„Пасища и мери” и за резултатите от неговото управление. 

                                Докладва: кмета на Община Алфатар. 

10. Докладна записка относно Приемане на Наредба за реда и условията за 

отглеждане на животни на територията на Община Алфатар. 

                                Докладва: кмета на Община Алфатар. 

11. Докладна записка относно Приемане на нова Наредба за условията и реда 

за упражняване на правата на собственост на Община Алфатар в търговски 

дружества с общинско участие в капитала, за участието на общината в граждански 

дружества, и за сключване на договори за съвместна дейност. 

                                 Докладва: кмета на Община Алфатар. 

12. Докладна записка относно Прекратяване на съсобствеността между 

физически лица и Община Алфатар чрез изкупуване на общинската част. 

                                Докладва: кмета на Община Алфатар. 

13. Докладна записка относно Приемане План за работа на Общински съвет-

Алфатар за първото шестмесечие на 2015 г. 

                                 Докладва: председател ОбС -Алфатар. 

14. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 
 

Който е съгласен с така предложения проект на дневен ред да стане дневен ред 

за днешното заседание, моля да гласува? 
 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 
 

РЕШЕНИЕ № 411 
 

ОБС АЛФАТАР ПРИЕ СЛЕДНИЯ ДНЕВЕН РЕД: 
 

1. Докладна записка относно Актуализация на бюджета на Община Алфатар 

към 22.12.2014 г. 

                                    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

2. Докладна записка относно Актуализация на поименния списък за 

капиталови разходи – м. Декември 2014 г. 

                    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

3. Докладна записка относно Такса “Битови отпадъци”. 

                                    Докладва: кмета на Община Алфатар. 

4. Докладна записка относно  Даване съгласие за авансово финансиране на 

разходи за ФРЗ и осигуровки свързани с изпълнението на проект „Подкрепа за 

достоен живот”. 

                                   Докладва: кмета на Община Алфатар. 

5. Докладна записка относно Даване на съгласие Община Алфатар да 

кандидатства с проект „Реконструкция и модернизация на съществуваща сграда в 

Център за настаняване от семеен тип за деца” (ЦНСТ) по Проект „Красива 

България”, мярка М02-01 „Подобряване на социалните услуги от резидентен тип”. 

                                 Докладва: кмета на Община Алфатар. 
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6. Определяне на имотите – частна общинска собственост, които подлежат на 

задължително застраховане през 2015 година. 

                                 Докладва: кмета на Община Алфатар. 

7. Утвърждаване на тарифата, с която се определя първоначалната наемна 

цена на 1 кв.м. за помещенията и прилежащите им терени, земите от общинския 

поземлен фонд и земите в строителни граници, съобразно вида на извършваната 

дейност. 

                                 Докладва: кмета на Община Алфатар. 

8. Докладна записка относно Промяна в чл.10 от Наредбата за стопанисване, 

управление и спазване на договорни задължения на земеделски имоти от общински 

фонд ,,Пасища и мери”в община Алфатар. 

                                 Докладва: председател ОбС -Алфатар. 

9. Докладна записка относно Отчет за състоянието на общински фонд 

„Пасища и мери” и за резултатите от неговото управление. 

                                Докладва: кмета на Община Алфатар. 

10. Докладна записка относно Приемане на Наредба за реда и условията за 

отглеждане на животни на територията на Община Алфатар. 

                                Докладва: кмета на Община Алфатар. 

11. Докладна записка относно Приемане на нова Наредба за условията и реда 

за упражняване на правата на собственост на Община Алфатар в търговски 

дружества с общинско участие в капитала, за участието на общината в граждански 

дружества, и за сключване на договори за съвместна дейност. 

                                 Докладва: кмета на Община Алфатар. 

12. Докладна записка относно Прекратяване на съсобствеността между 

физически лица и Община Алфатар чрез изкупуване на общинската част. 

                                Докладва: кмета на Община Алфатар. 

13. Докладна записка относно Приемане План за работа на Общински съвет-

Алфатар за първото шестмесечие на 2015 г. 

                                 Докладва: председател ОбС -Алфатар. 

14. Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Колеги, преминаваме към първа точка от дневния ред. 

ТОЧКА ПЪРВА: Докладна записка относно Актуализация на бюджета на 

Община Алфатар към 22.12.2014 г. 

Давам думата на г-жа Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет, финанси, 

нормативна уредба, местно самоуправление” към Общинския съвет гр. Алфатар за 

становище на комисията. 

Нели Маринова: Благодаря Ви г-жо Питакова. Имате актуализацията на 

бюджета на Община Алфатар – вече към 22.12.2014 г. В комисията „Бюджет и 

финанси” беше разгледана докладната записка. Имаше зададени въпроси, на които 

беше отговорено. Имаше коментари. Няма съществени промени, освен промените 

след получените писма и получените трансфери. Становището на комисията 

„Бюджет и финанси” е актуализацията да се гласува в посочения вариант от 

вносителя. 

Златка Питакова: Други колеги за становище. 

Живка Великова - член на ПК”Здравеопазване, социални дейности, 

трудова заетост….”, заместващ председателя на комисията, г-жа Господинова: 
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Становището на комисия „Социални дейности” е да бъде приета актуализацията на 

бюджета на Община Алфатар към  декември 2014 г. 

Росица Иванова – председател на ПК“Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: Становището на комисията по „Образование и 

култура” е да се приеме актуализацията на бюджета на Община Алфатар. 

Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска собственост, УТ, пътна 

и селищна мрежа, благоустройство”: Комисията „Общинска собственост...” е 

солидарна с останалите колеги. Докладната беше обстойно разгледана на заседание 

на ПК и становището на комисията „Общинска собственост...” е предложеното 

решение да стане решение на днешната сесия. 

Златка Питакова: Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл.21, ал.1, т.6 във връзка с чл.27, ал.4 и ал.5 от ЗМСМА, чл.137, 

ал.2 и чл.124 от ЗПФ, чл.51, ал.2 от Наредба за условията и реда за съставяне на 

тригодишна бюджетна прогноза за местните дейности и за съставяне, обсъждане, 

приемане, изпълнение и отчитане на общинския бюджет на Община Алфатар, 

предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

 

РЕШЕНИЕ № 412 
 

 

1. Приема уточнения план на бюджета на Община Алфатар към м.декември 

2014 г. по прихода и разхода по функции и параграфи, както следва: 
 

 По прихода / Табл.1 и  Прилож.№1/ 

                                                        Било                                     Става 

                                                      2 557 391 лв.              2 883 418 лв. 

 

 По разхода / Табл.2 и Прилож.№2 и №3/     

                                                         Било                                     Става 

2 557 391 лв.              2 883 418 лв. 

2. Възлага на кмета на общината да отрази промяната по бюджета. 
 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Благодаря Ви колеги, преминаваме към втора точка от дневния ред. 

ТОЧКА ВТОРА: Докладна записка относно Актуализация на поименния 

списък за капиталови разходи – м. Декември 2014 г. 

Отново давам думата на г-жа Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет, 

финанси, нормативна уредба, местно самоуправление” към Общинския съвет за 

становище на комисията. 

Нели Маринова: Благодаря Ви г-жо Питакова. В комисията беше разгледана 

докладната записка относно „Актуализация на поименния списък за капиталови 

разходи – м. декември 2014 г.”. На заседание на ПК вносителя ни представи 
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промените – те са във връзка със закупуването на лек автомобил за ЦНСТ 

гр.Алфатар (от 40 000 лв. на 35 100 лв.), монтаж на врата в ЦДГ с. Бистра (от 800 

лв. на 780 лв.) и др. Имате актуализиран поименния списък за капиталови разходи 

за м .декември 2014 г. Всичко е коментирано. Становището на комисията „Бюджет 

и финанси” е дава съгласие да се извърши необходимата актуализацията на 

поименния списък за капиталови разходи. Предлагам да се гласува. 

Златка Питакова: Други колеги за становище. 

Росица Иванова – председател на ПК“Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: Становището на комисията по „Образование и 

култура” е солидарно с комисия „Бюджет и финанси” и дава съгласие да се 

направи актуализацията на поименния списък за капиталови разходи. 

Живка Великова - член на ПК”Здравеопазване, социални дейности, 

трудова заетост….”: Становището на комисия „Социални дейности” е да бъде 

приета актуализацията на поименния списък за капиталовите разходи. 

Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска собственост, УТ, пътна 

и селищна мрежа, благоустройство”: Становището на комисия „Общинска 

собственост...” е подкрепя предложението за решение да стане решение на 

днешната сесия. 

Златка Питакова: Други колеги. Няма. Зачитам предложението за решение: 
 

На основани чл.21, ал.1,т.6 от ЗМСМА, чл. 124, ал.3 от Закона за публичните 

финанси и чл.53 от Наредбата условията и реда за съставяне на тригодишната 

бюджетна прогноза за местните дейности и за съставяне, обсъждане, приемане, 

изпълнение и отчитане на общинския бюджет на Община Алфатар, предлагам 

Общински Алфатар съвет да вземе следното : 
 

 

РЕШЕНИЕ № 413 
 

1. Дава съгласие да бъде извършена компенсираща промяна в капиталовите 

разходи, финансирани със средства от целевата субсидия за 2014 г. и собствени 

приходи, съгласно Приложение №1. 

2. Възлага на кмета на община Алфатар да извърши необходимата  актуализа-

ция по бюджета на общината свързана с изпълнение на т.1 от решението. 
 

Колеги, преминаваме към гласуване! 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Следва точка трета от дневния ред. 

ТОЧКА ТРЕТА: Докладна записка относно Такса “Битови отпадъци”. 

Давам думата отново на г-жа Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет, 

финанси, нормативна уредба, местно самоуправление” към Общинския съвет гр. 

Алфатар за становище на комисията. 

Нели Маринова: Благодаря Ви г-жо Питакова. В комисията „Бюджет и 

финанси” беше разгледана докладната записка относно Такса “Битови отпадъци”. 
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Тя е от две части: отчет за 2014 г. и план сметката за 2015 г. Бяха коментирани и 

двете. Имаше предложение от г-жа Радка Желева: да се направи допълнение в т.3, 

т.е., че няма промяна в промилите от 2014 г. ТБО за 2015 г. остава непроменена от 

2014 г. 

Йорданка Узунска: Предлагам да се включат промилите в таблица за да 

станат достояние до населението. 

Нели Маринова: Да, съгласни сме. Становището на комисията „Бюджет и 

финанси” е представеното решение от общинска администрация с направеното 

допълнение да стане решения на днешното заседание. 

Златка Питакова: Други колеги ?. 

Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска собственост, УТ, пътна 

и селищна мрежа, благоустройство”: Становището на комисията „Общинска 

собственост...” е да бъде приета докладната записка с направеното допълнение. 

Росица Иванова – председател на ПК“Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: Становището на комисията по „Образование и 

култура” е приема отчета, план сметката и допълнението в т. 3. 

Живка Великова - член на ПК”Здравеопазване, социални дейности, 

трудова заетост….”: Становището на комисия „Социални дейности” е да бъде 

приета докладната записка с направеното допълнение. 

Златка Питакова: Благодаря Ви. Други колеги? Няма. Зачитам 

предложението за решение с направеното допълнение в т.3: т.е., няма промяна в 

промилите от 2014 г. 
 

На основание чл.21, ал.1, т.7 от ЗМСМА във връзка с чл.66 и 67 от ЗМДТ и 

чл.15 от Наредбата за определяне и администриране на местните такси и цени на 

услуги на територията на Община Алфатар, предлагам Общински съвет Алфатар 

да вземе следното: 

 

РЕШЕНИЕ № 414 
 

1. Приема отчета за приходите и разходите от такса “Битови отпадъци” към 

м.декември 2014 г. 
Наименование План Отчет 

І. ПРИХОДИ 

1. От такса битови отпадъци 

2. От други общински приходи и източници 

111 405 

95 000 

16 405 

107 368 

95 726 

11 642 

ІІ.РАЗХОДИ 

1. Осигуряване на съдове за битови отпадъци  

 Кофи за смет  –2 500 лв. 
 

2.Събиране на битови отпадъци и транспортирането им до  

регионалното депо. 

 Гориво   
 Такса депо  /450 тона  по 15 лв./тон/ 
 ФРЗ, осигуровки и др.плащания на шофьор и работници на ко-

лата 
 Винетка и данък МПС 
 Отчисления по Закона за управление на отпадъците 

111 405 

2 500 

 

55 035 

 

8 500 

6 750 

20 535 

 

650 

13 950 

107 368 

3 414 

 

49 519 

 

6 400 

6 698 

21 743 

 

560 

12 034 
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                       - чл.64  - 450 тона  по 22 лв/тон = 9 900 лв. 

                      -  чл.60 -  450 тона  по 9лв/тон =   4 050 лв. 

 Гражданска отговорност 
 Начислено и внесено ДДС върху сумата от такса депо 
 Технически преглед и обслужване 
 Тахограф 
 Резервни части 

3. Мониторинг на закрити депа  за битови отпадъци -  

 

4. Почистване на улични платна, площади, паркове и други 
територии от населените места, предназначени за обществено 
ползване 

 ФРЗ, осигуровки и др.плащания на работници по чистота 
 Материали 
 Гориво 
 Външни услуги – телефони, поддържане на косачки и др. 
 Гражданска отговорност и данък МПС 
 Косачка – 1 бр. 
 Ремарке за трактор 

 

5. Почистване на сметища 
 Гориво 
 Резервни части 
 Командировки 

 

 
 

 
300 

1 350 
500 

1 500 
1 000 
2 000 

 

41 020 

 

20 020 
4 000 
8 500 
4 000 

500 
1 000 
3 000 

 
10 850 

8 000 

2 500 

350 

 

 
 
 

230 
1400 

320 
- 

134 
- 

 

46 545 

 

25 226 
2 800 

10 080 
7 159 

290 
990 

- 
 

7 890 

5 220 

2 400 

270 
 

2. Приема План-сметка за приходите и разходите за такса “Битови отпадъци” за 

2015 г. за Община Алфатар, както следва: 
 

Наименование План 

І. ПРИХОДИ 

1. От такса битови отпадъци 

2. От други общински приходи и източници  

115 720 

100 000 

15 720 

ІІ.РАЗХОДИ 

1. Осигуряване на съдове за битови отпадъци  

 Кофи за смет  – 2 250 лв. 
 Контейнери – 9 000 лв. 
 

2.Събиране на битови отпадъци и транспортирането им до  

регионалното депо. 

 Гориво   
 Такса депо  /450 тона  по 15 лв./тон/ 
 ФРЗ, осигуровки и др.плащания на шофьор и работници на колата 
 Винетка и данък МПС 
 Отчисления по Закона за управление на отпадъците 

                       - чл.64  - 450 тона  по 28 лв/тон = 12 600 лв. 

                      -  чл.60 -  450 тона  по 9лв/тон =   4 050 лв. 

 Гражданска отговорност 

115 720 

11 250 

 

 

57 720 

 

8 000 
6 750 

22 670 
600 

16 650 
 
 
 
 

250 
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 Начислено и внесено ДДС върху сумата от такса депо 
 Технически преглед и обслужване 
 Резервни части 

 

3. Мониторинг на закрити депа  за битови отпадъци -  

4. Почистване на улични платна, площади, паркове и други територии 

от населените места, предназначени за обществено ползване 

 ФРЗ, осигуровки и др.плащания на работници по чистота 
 Материали 
 Гориво 
 Външни услуги – телефони, поддържане на косачки 
 Гражданска отговорност и данък МПС 

 

5. Почистване на сметища 
 Гориво 
 Резервни части 
 Командировки 

1 350 
450 

1 000 
 

1000 

36 000 

 

20 000 
3 000 
9 000 
3 500 

500 
 

9 750 
 

6 400 
3 000 

350 
 

3. Поради липса на технически средства за установяване количествата на     

битовите отпадъци, Общински съвет гр. Алфатар определя за основа при             

изчисляване на такса „Битови отпадъци” данъчната оценка на имота на            

собственика, а за нежилищни имоти на фирмите по високата от данъчната и 

отчетна стойност. ТБО за 2015г. остава непроменена от 2014г., няма промяна в 

промилите от 2014г. 

4. Освобождаване от такса за сметосъбиране и сметоизвозване става по реда 

на чл.18 от Наредбата за определяне и администриране на местните такси и цени на 

услуги на територията на Община Алфатар. 
 

5. Възлага на кмета на общината да уведоми гражданите за взетите по – горе 

решения. 
 

Колеги, преминаваме в режим на гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 

Следва точка четвърта от дневния ред. 

ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: Докладна записка относно Даване съгласие за 

авансово финансиране на разходи за ФРЗ и осигуровки свързани с изпълнението на 

проект „Подкрепа за достоен живот”. 

Давам думата на г-жа Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет, финанси, 

нормативна уредба, местно самоуправление” към Общинския съвет гр. Алфатар за 

становище на комисията. 

Нели Маринова: Благодаря Ви г-жо Питакова. Този проект „Подкрепа за  

достоен живот” е от 2010 г., удължаван за осми път. Необходимо е всяка община да 

осигури собствен финансов ресурс за изплащане на начислените възнаграждения и 

осигуровки на личните асистенти за месеците ноември и декември 2014 г. В       
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комисия „Бюджет и финанси” коментирахме докладната и всички колеги са       

съгласни: Даваме съгласие да бъде отпуснат временен безлихвен заем в размер на 

15 000лв. в м.декември от общинския бюджет за Извънбюджетната сметка на    

общината, за авансово финансиране на разходите за ФРЗ и осигуровки по проект 

„Подкрепа за достоен живот”. 

Даваме съгласие да бъде отпуснат временен безлихвен заем в размер на 

16 300лв. през 2015 г. от общинския бюджет за Извънбюджетната сметка на       

общината, за авансово финансиране на разходите за ФРЗ и осигуровки по проект 

„Подкрепа за достоен живот”. 

Живка Великова - член на ПК”Здравеопазване, социални дейности, 

трудова заетост….”: Становището на комисия „Социални дейности” е дава 

съгласието си за финансиране на разходите за ФРЗ и осигуровки по проект 

„Подкрепа за достоен живот”. 

Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска собственост, УТ, пътна 

и селищна мрежа, благоустройство”: Становището на комисията „Общинска 

собственост...” е приема предложението за авансово финансиране на разходите за 

ФРЗ и осигуровки по проект „Подкрепа за достоен живот”. 

Росица Иванова – председател на ПК“Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: Становището на комисията по „Образование и 

култура” е също подкрепя този безлихвен заем за авансово финансиране на 

разходите за ФРЗ и осигуровки по проект „Подкрепа за достоен живот”. 

Златка Питакова: Други колеги? Няма. Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл.21, ал.1,т.10 от ЗМСМА, чл. 104, ал.1, т.5 и ал.4 от Закона за 

публичните финанси, чл.54, ал.3,т.2 и ал.4 от Наредбата условията и реда за 

съставяне на тригодишната бюджетна прогноза за местните дейности и за 

съставяне, обсъждане, приемане, изпълнение и отчитане на общинския бюджет на 

Община Алфатар, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 415 
 

1. Дава съгласие да бъде отпуснат временен безлихвен заем в размер на 

15 000лв. в м.декември от общинския бюджет за Извънбюджетната сметка на    

общината, за авансово финансиране на разходите за ФРЗ и осигуровки по проект 

„Подкрепа за достоен живот”. 

2. Дава съгласие да бъде отпуснат временен безлихвен заем в размер на 

16 300лв. през 2015 г. от общинския бюджет за Извънбюджетната сметка на       

общината, за авансово финансиране на разходите за ФРЗ и осигуровки по проект 

„Подкрепа за достоен живот”. 

3. Възлага на кмета на община Алфатар да извърши необходимата                 

актуализация по бюджета на общината свързана с изпълнение на т.1 от решението. 

4. Възлага на кмета на община Алфатар да планира необходимият финансов 

ресурс по бюджета на общината за 2015 г. във връзка с изпълнение на т. 2 от      

решението. 
 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 
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Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Благодаря Ви колеги. Преминаваме към точка пета от дневния ред. 

ТОЧКА ПЕТА: Докладна записка относно Даване на съгласие Община 

Алфатар да кандидатства с проект „Реконструкция и модернизация на 

съществуваща сграда в Център за настаняване от семеен тип за деца” (ЦНСТ) по 

Проект „Красива България”, мярка М02-01 „Подобряване на социалните услуги от 

резидентен тип”. 

Давам думата отново на г-жа Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет, 

финанси, нормативна уредба, местно самоуправление” за становище на комисията. 

Нели Маринова: Благодаря Ви г-жо Питакова. В комисията „Бюджет и 

финанси” беше разгледана докладната записка. Община Алфатар ще кандидатства 

със същия проект  от 2013 г. Съфинансирането е 20%. Становището на комисията 

„Бюджет и финанси” е да се даде съгласие за кандидатства с проект 

„Реконструкция и модернизация на съществуваща сграда в Център за настаняване 

от семеен тип за деца” (ЦНСТ) по Проект „Красива България”, мярка М02-01 

„Подобряване на социалните услуги от резидентен тип”. С пожелания за успех при 

кандидатстването. 

Златка Питакова: Други колеги ?. 

Живка Великова - член на ПК”Здравеопазване, социални дейности, 

трудова заетост….”: Надяваме се, че този път ще успеят. Становището на комисия 

„Социални дейности” е дава съгласие за кандидатстване по Проект „Красива 

България”, мярка М02-01 „Подобряване на социалните услуги от резидентен тип”. 

Росица Иванова – председател на ПК“Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: Пожелаваме им също успех. Становището на 

комисията по „Образование и култура” е приема докладната записка в посочения 

вид. 

Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска собственост, УТ, пътна 

и селищна мрежа, благоустройство”: Дано този път нещата да се случат. 

Становището на комисията „Общинска собственост...” е предложението за 

решение да стане решение на днешната сесия. 

Златка Питакова: Други колеги? Няма. Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, във връзка с чл.9, ал. 1 от Закона за 

общинските бюджети, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 416 
 

1. Дава съгласие Община Алфатар да кандидатства с проект „Реконструкция и 

модернизация на съществуваща сграда в Център за настаняване от семеен тип за 

деца” (ЦНСТ) по Проект „Красива България”, мярка М02-01 „Подобряване на со-

циалните услуги от резидентен тип”; 

2. Средствата за съфинансиране в размер на 20 (двадесет) % да бъдат предос-

тавени от бюджета на Община Алфатар. 
 

 

Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 
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Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 
 

РЕШЕНИЕТО  СЕ ПРИЕМА. 
 

Колеги преминаваме към точка шеста от дневния ред. 

Златка Питакова: Колеги преминаваме към точка шеста от дневния ред. 

ТОЧКА ШЕСТА: Докладна записка относно Определяне на имотите – 

частна общинска собственост, които подлежат на задължително застраховане през 

2015 година. 

Давам думата на г-жа Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет, финанси, 

нормативна уредба, местно самоуправление” за становище на комисията. 

Нели Маринова: Благодаря .Тези имоти са частна общинска собственост и 

подлежат на задължително застраховане. Становището на комисията „Бюджет и 

финанси” е да бъде утвърден списъка с имотите частна общинска собственост 

подлежащи на задължително застраховане. 

Росица Иванова – председател на ПК“Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”:Комисията по „Образование и култура” е солидарна 

със становището на комисия „Бюджет и финанси”. 

Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска собственост, УТ, пътна 

и селищна мрежа, благоустройство”: Становището на комисията „Общинска 

собственост...” е да бъде приета докладната записка. 

Живка Великова - член на ПК”Здравеопазване, социални дейности, 

трудова заетост….”: Становището на комисия „Социални дейности” е да бъде 

приета докладната записка в този вид. 
 

Златка Питакова: Други колеги?. Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.9, ал.2, ал.4 от Закона за 

общинската собственост във връзка с чл. 5, ал.2 и ал.4 от Наредбата за реда за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи общинска собственост, 

предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 417 
 

1. Утвърждава Списъка на недвижимите имоти частна общинска собственост 

по чл.9, ал.2 и ал.4 от Закона за общинската собственост във връзка с чл.5, ал.2 и 

ал.4 от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с имоти и 

вещи общинска собственост, подлежащи на задължително застраховане, 

включително срещу  природни бедствия и земетресения през 2015 година. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
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Златка Питакова: Благодаря Ви. Преминаваме към точка седма от дневния 

ред. 

ТОЧКА СЕДМА: Докладна записка относно Утвърждаване на тарифата, с 

която се определя първоначалната наемна цена на 1 кв.м. за помещенията и 

прилежащите им терени, земите от общинския поземлен фонд и земите в 

строителни граници, съобразно вида на извършваната дейност. 

Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство” към Общинския съвет 

за становище на комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря г-жо председател. На заседанието на ПК 

разгледахме тарифата. Поради това, че няма още индекс на инфлацията, нямаме и 

промяна в цените. Становището на комисията” Общинска собственост...” е така 

предложеното решение да стане решение на днешното заседание. 

Златка Питакова: Други колеги. Няма. Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.14, ал.8 от Закона за общинската 

собственост във връзка с чл.21, ал.2, чл. 31, ал.2 от Наредбата за реда за 

придобиване, управление и разпореждане с имоти и вещи общинска собственост, 

предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 418 
 

1. Утвърждава тарифата, с която се определя първоначалната наемна цена на 1 

кв.м. за помещенията и прилежащите им терени, земите от общинския поземлен 

фонд и земите в строителни граници, съобразно вида на извършваната дейност.  

2. Възлага на Кмета на общината да направи корекция на така утвърдените 

наемни цени с индекса на инфлация за месец декември 2014 година. 

3. Тарифата е неразделна част от Наредбата за реда за придобиване, 

управление и разпореждане с имоти и вещи общинска собственост.  

4. Тарифата влиза в сила от 01.01.2015 год. и се актуализира всяка година до 

тридесет и първи декември за следващата година. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 
 

 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Благодаря Ви. 

ТОЧКА ОСМА: Докладна записка относно Промяна в чл.10 от Наредбата 

за стопанисване, управление и спазване на договорни задължения на земеделски 

имоти от общински фонд ,,Пасища и мери”в община Алфатар. 

Давам думата отново на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство” към Общинския съвет  

за становище на комисията. 

Благодаря г-жо председател. На заседанието на ПК разгледахме докладната 

записка. Това е върнато решение от Областен управител, поради непубликувани 
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мотиви за промяна в таксите за наем на имоти от общински фонд ,,Пасища и мери”. 

Сега има мотиви, публикувани, и е спазен 14 дневния срок. Становището на 

комисията” Общинска собственост...” е така предложеното решение да стане 

решение на днешното заседание. 

Златка Питакова: Други колеги. Няма. Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА и във връзка с чл.7 и чл.10 от Наредба 

за стопанисване, управление и спазване на договорни задължения, на земеделски 

имоти от общински фонд ”Пасища и мери” и чл. 26 ал.2 и чл.28 от ЗНА, предлагам 

Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 419 
 

Чл.10. Общинският съвет приема:  

(2).Годишен наем за декар за предоставени за ползване площи от общинския 

фонд през 2015г., както следва: 

1. За площ по чл.10, ал.3 от наредба: 6.00(шест) лв./дка; 

2. За площ по-голяма от посочената в чл.10, ал.3 от наредбата: 10.00(десет) 

лв./дка;  

3. Чл.10, ал.2, т.3 – отпада. За площ по голяма от посочената в т. 2.: 

10.00(десет) лв./дка 
 

ОбС Алфатар възлага на кмета на община Алфатар да проведе процедура за 

определяне на наематели на земеделски имоти от общинския фонд ”Пасища и 

мери”, съгласно раздел ІІІ от Ред и условия за отдаване на земеделски имоти от 

общинския фонд ,,Пасища и мери” от Наредба за стопанисване, управление и 

спазване на договорни задължения на земеделски имоти от общински фонд 

,,Пасища и мери”, в община Алфатар . 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Златка Питакова: Колеги, следва точка девета от дневния ред. 

ТОЧКА ДЕВЕТА: Докладна записка относно Отчет за състоянието на 

общински фонд „Пасища и мери” и за резултатите от неговото управление. 

Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство” за становище на 

комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви г-жо председател. На заседанието на ПК 

разгледахме докладната. Коментара беше, че се акцентира върху състоянието на 

пасищата, а не на финансовите средства получени от тях. Разбрахме, средствата са 

налични и ще се изразходват или за подобряване състоянието на пасищата, или за 

ремонт на чешмите. Средствата са много малко. Общината не прави нищо за 

подобряване състоянието на пасищата, защото желаещи за наемането им няма...?!. 
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Становището на комисия ”Общинска собственост...” е приема отчета за 

състоянието на общински фонд „Пасища и мери”. 

Нели Маринова: Нека да гледаме на пасищата и мерите като сериозен 

източник на приходи. Становището на комисия „Бюджет и финанси” е приема 

докладната записка в предложения вид. 

Живка Великова: Аз лично ще гласувам „Против”, защото не съм съгласна с 

таблицата за състоянието на пасищата. Мисля, че общината не стопанисва тези 

мери и пасища. Нека се наблегне върху тази общинска собственост. 

Златка Питакова: Колеги, имате ли други въпроси?. Няма желаещи. Зачитам 

предложението за решение: 
 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, предлагам Общинския съвет 

Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 420 
 

1. Приема отчета на кмета на общината за състоянието на общинския фонд 

”Пасища и мери” и за резултатите от неговото управление. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 1; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова против Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Следва точка десета от дневния ред. 

ТОЧКА ДЕСЕТА: Докладна записка относно Приемане на Наредба за реда 

и условията за отглеждане на животни на територията на Община Алфатар. 

Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство”  за становище на 

комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря г-жо председател. На заседанието на ПК 

разгледахме тази докладна. Мотива за предоставянето на този проект за наредба е 

да се въведе ред за отговорностите и отглеждането на собствениците на тези 

животни. Проблеми има, където са повече животните, а условията не отговарят на 

изискванията за броя им, за които има санкции. Но други институции разрешават 

това. Има несъответствие за изискванията между институциите. Становището на 

комисия ”Общинска собственост...” е приема наредбата в този вид. Други колеги? 

Радка Желева: Относно наредбата: на заседанието в ПК коментирах, че в 

наредбата чл. 34 и чл. 35 си противоречат със закона за пчеларството. 

Нели Маринова: Относно казуса в кв. Попово: противоречието между 

институциите и нормативните документи ще задълбаят още повече проблема, 

вместо да помогнат за неговото решаване. Какво ще се направи, за да се реши 

проблема? Мислех, че в тази наредба ще намеря отговор, но не го намирам! 

Йорданка Узунска: Тук вече пише, че при по голям брой животни се иска 

съгласието на съседите. Има несъответствие между институциите. 
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Нели Маринова: Там стана вече сериозен конфликт и до такъв обект не може 

да се живее. Той казва, че ще ги увеличи и така ще си ги отглежда. 

Златка Питакова: Той отглежда не само неговите животни, а наема срещу 

заплащане и чужди. Проблема е, че дори и лятото не ги извежда извън населеното 

место. Плаща такса за 1-2 кучета, а има 4-5. Къде е контрола от общинска 

администрация?. Няма го. Затова в община Алфатар всеки си прави каквото си иска. 

Отговорите които имат живущите от ул. „Кокиче” - кв. Попово са насочени към 

общината за решение. Многократно съм разговаряла с г-жа Узунска, но какво?. Едно 

нищо. 

Ивелина Миткова: Ако подържа поне хигиената, нямаше да се стигне до 

такъв конфликт. Има и други животновъди с голям брой животни, но там няма 

такъв проблем. Лятото трябва да се изнасят извън населеното място. 

Росица Иванова: Трябва да се намери начин поне през лятото да са извън 

населеното място. Съгласна съм с тази наредба, дано да има ефект от нея. Всички 

животни, макар и малък брой в летния сезон миришат. 

Златка Питакова: Други колеги? Няма. Зачитам предложението за решение: 
 

На основание чл. 21, ал. 2 от Закона за местното самоуправление и местната 

администрация, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 421 
 

1. Приема Наредба за реда и условията за отглеждане на животни територията 

на Община Алфатар. 

2. Възлага на Кмета на Община Алфатар да предприеме последващи съгласно 

наредбата действия. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 9; „против” – 0; „въздържали се” – 1. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова въздържала се Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Следва точка единадесета от дневния ред. 

ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА: Докладна записка относно Приемане на нова 

Наредба за условията и реда за упражняване на правата на собственост на Община 

Алфатар в търговски дружества с общинско участие в капитала, за участието на 

общината в граждански дружества, и за сключване на договори за съвместна 

дейност. 

Давам думата на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство” към Общинския съвет  

за становище на комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря г-жо председател. На заседанието на ПК 

разгледахме тази нова наредба, изготвена поради промени в закона. Необходима на 

община Алфатар, за да си изпълнява функциите. Становището на комисия 

”Общинска собственост...” е приема наредбата в предложения вид. 
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Златка Питакова: Имате ли въпроси? Няма. Зачитам предложението за 

решение: 

На основание чл. 21, ал. 1, т.23 и ал.2 от Закона за местното самоуправление 

и местната администрация, чл.51а, ал.4 от ЗОС и чл. 8, чл. 11, ал. 3 и чл. 15, ал. 1, 

чл. 26 и чл. 28 от Закона за нормативните актове, предлагам Общински съвет 

Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 422 
 

І. Приема Наредба за условията и реда за упражняване на правата на 

собственост на Община Алфатар в търговски дружества с общинско участие в 

капитала, за участието на общината в граждански дружества, и за сключване на 

договори за съвместна дейност. (съгласно Приложение № 1 – неразделна част от 

настоящото решение). 

ІІ. Отменя Наредба за условията и реда за упражняване на правата на 

собственост на Община Алфатар в търговски дружества с общинско участие в 

капитала, за участието на общината в граждански дружества и в сдружения с 

нестопанска цел, приета с Решение № 040, взето с Протокол № 07/09.03.2012 г.  

ІІІ.Изпълнението на настоящата Наредба се възлага на Кмета на Община 

Алфатар и на Председателя на Общински съвет Алфатар. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Следва точка дванадесета от дневния ред. 

ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТА: Докладна записка относно Прекратяване на 

съсобствеността между физически лица и Община Алфатар чрез изкупуване на 

общинската част. 

Давам думата отново на г-н Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска 

собственост, УТ, пътна и селищна мрежа, благоустройство”  за становище на 

комисията. 

Марин Пейчинов: Благодаря Ви г-жо Председател. На заседанието на ПК 

разгледахме предложението от Йордан Йорданов за изкупуване на общинската 

част. Изготвени са и представени всички необходими документи. Всички сме 

единодушни, че когато постъпят такива докладни, да вземем положително 

решение. Становището на комисия ”Общинска собственост...” е приема докладната 

в предложения вид. 
 

Златка Питакова: Други колеги за становище. Няма. Зачитам предложението 

за решение. 
 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.36, ал.1, т.2 от Закона за 

общинската собственост, чл.48, ал.1, т.3 от  Наредбата за реда за придобиване, 

управление и разпореждане с имоти и вещи общинска собственост и постъпило 

искане за закупуване, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
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РЕШЕНИЕ № 423 
 

1. Актуализира годишната програма за управление и разпореждане с имоти 

общинска собственост, като включва 28/2582 кв.м. от УПИ ХХVI 249, кв.5, съгласно 

АОС(ч) № 222 от 10.11.2014г., и 133/5803 кв.м. от УПИ ХХVII248, кв.5,  съгласно 

АОС(ч) № 223 от 10.11.2014г., находящи се в с.Алеково, общ.Алфатар. 

2. Дава съгласие за прекратяване на съсобствеността между община Алфатар и 

Йордан Иванов Йорданов, относно имот находящ се в с.Алеково, общ.Алфатар с 

площ от 28/2582 кв.м. част от УПИ ХХVI 249, кв.5, съгласно АОС(ч) № 222 от 

10.11.2014г., чрез продажба на частта на общината на цена от 80,00 (осемдесет) 

лева без ДДС и ДДС в размер на 16,00 лв. 

3. Дава съгласие за прекратяване на съсобствеността между община Алфатар и 

Йордан Иванов Йорданов, относно имот находящ се в с.Алеково, общ.Алфатар с 

площ от 133/5803 кв.м. част от УПИ ХХVII248, кв.5,  съгласно АОС(ч) № 223 от 

10.11.2014г., чрез продажба на частта на общината на цена от  380,00 (триста и 

осемдесет )лв. без включен ДДС, и ДДС в размер на 76,00 лв. ( седемдесет и шест). 

4. Възлага на кмета на Общината да извърши по следващите процедури по 

разпореждането с имота. 
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Следва точка тринадесета от дневния ред. 

ТОЧКА ТРИНАДЕСЕТА: Докладна записка относно Приемане План за 

работа на Общински съвет-Алфатар за първото шестмесечие на 2015 г. 

Златка Питакова: Колеги, на заседание в ПК плана за работата на ОбС 

Алфатар беше разгледан от всички. Той е съгласуван с общинска администрация и 

е отворен когато се наложи да се променя и допълва. Колеги, имате думата! 

Нели Маринова – председател на ПК”Бюджет, финанси, нормативна 

уредба, местно самоуправление”: В комисията беше разгледан плана за работа на 

ОбС Алфатар. Становището на комисията „Бюджет и финанси...” е приема така 

предложения план, след като е съгласуван с общинска администрация и е отворен. 

Марин Пейчинов – председател на ПК”Общинска собственост, УТ, пътна 

и селищна мрежа, благоустройство”: Становището на комисията „Общинска 

собственост...” е солидарно с комисия „Бюджет и финанси...”. 

Росица Иванова – председател на ПК“Образование, култура, спорт, 

туризъм, вероизповедание”: Становището на комисията по „Образование и 

култура….” е да бъде приет плана за работа на Общински съвет-Алфатар за 

първото шестмесечие на 2015 г.в този вид. 

Живка Великова - член на ПК”Здравеопазване, социални дейности, 

трудова заетост….”: Становището на комисия „Социални дейности….” е приема 

плана за работа на ОбС. 

Златка Питакова: Зачитам предложението за решение: 
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На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация и чл. 64, ал. 2, от Правилника за организацията и 

дейността на ОбС, предлагам Общински съвет Алфатар да вземе следното: 
 

РЕШЕНИЕ № 424 
 

1. Приема План за работа на Общински съвет - Алфатар за първото 

шестмесечие на 2015 г.  
 

Златка Питакова: Колеги, преминаваме към гласуване: 

ГЛАСУВАНЕ: „За” – 10; „против” – 0; „въздържали се” – 0. 
 

Златка Питакова за Нели Маринова за 

Живка Великова за Петър Иванов за 

Ивелина Миткова за Селятин Исмаилов за 

Марин Пейчинов за Радка Желева за 

Росица Иванова за Тюркян Мехмед за 
 

РЕШЕНИЕТО СЕ ПРИЕМА. 
 

Следва точка четиринадесета от дневния ред. 

  Въпроси. Заявления. Изказвания и др. 

Златка Питакова: На заседание на ПК Ви запознах с подаденото заявление от 

ЕООД „МЕРОНЕ-Н”. Г-жа Узунска сподели, че се подготвя отговор на 

заявлението. Имах въпроси, доволна съм от отговорите. 

Колеги, получих писмо за обучение относно подготовка на общинските 

бюджети 2015 г. на 12-13. 01.2015 г. в гр. Правец. Г-жо Маринова, ако желаете, 

моля да се обадите ?              

Росица Иванова: Аз имам един въпрос: за издаването на вестника през 2015г. 

Може ли нещата публикувани в него да са по- актуални. 

Желяна Донева: Във вестника само когато има място се публикува друго, 

освен протоколи и решения. Няма как да е по-актуален, когато се издава на 

тримесечие. 

Златка Питакова: Взехме решение вестника да се издава на тримесечие и 

няма как информацията да е по-актуална. Ако решим да се издава всеки месец 

информацията в него ще е актуална, но и средствата ще се увеличат. Имате време 

да помислите и на заседанието м. януари моля за решение, как и кога да се издава 

вестника на ОбС Алфатар за 2015г. 

Има ли въпроси ? Давам думата на г-н Александър Тодоров. 

 Дами и господа ,искам да задам няколко въпроса: 

1. Разбирам, че ще останат средства от параграфи и програми, които ще отидат 

в общинския капитал. Въпроса ми е: Кой ще разполага с тези средства? Може ли да 

се използват за ФРЗ? Защо не намерихте 11 000 лв., а бъркате в джоба на 

гражданите като вдигнахте данъците? 

2. Закрихте гарата. Един човек като отиде да чака влака на него вятър и 

тъмнина, втори път няма да отиде. Няма помещение за чакащите влака хора. Нека 

да се отвори едно помещение от гарата, да се назначи един човек, който да отваря 

помещението 30 мин. преди пристигането на влака, за да има къде да чакат хората. 

3. Защо вземате пари за дърва, а после няма стока - дърва. Преди два месеца 

жители са си заплатили дървесина, а когато дошло време за раздаване нямало 

налична. Защо така лъжете хората? 
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4. Наредбите и другите документи трябва да са познание за населението, а те 

не са запознати с тях. 

Златка Питакова: Моля, които може да отговори на въпросите на г-н 

Тодоров, от общинска администрация, да заповяда. 

Павлина Друмева: Искам да отговоря на някои от въпросите на г-н Тодоров. 

Относно средствата: С голяма част от средствата не е ясно с какво ще се 

разполага, тъй като не е свършила календарната година. Тези от средствата, които 

са целеви – отиват откъдето са дошли (средствата от проекти могат да се използват 

само за проектиране, средствата от пътищата ще се изразходват за пътища, 

средствата от програми ще се използват за програми, средствата от ФРЗ –за ФРЗ). 

Всички средства се разпределят с решение на ОбС Алфатар. 

Радка Желева: Всяка година се променят нормативните изисквания. 

Йорданка Узунска: Помещенията на гарата са собственост на БДЖ. Сградата 

е разрушена, мазилката от тавана пада. Ще говорим с ръководството на ЖП гара 

Силистра за едно помещение за използване от чакащите влака хора, но там няма 

ток. Ще продължим разговора в тази посока, ще имаме допитване и за осветление 

на жп спирката. 

Относно наредбите, програмите и др. нормативни документи: всички са 

качени на сайта на общината и са достъпни за всички граждани. 

Относно дървесината: горско стопанство Силистра ни изпраща писмо за 

съдействие, т.е. записване на желаещите граждани. Ние нямаме нищо общо от там 

нататък. Те имат отговорността да осигурят дървесината на записаните и закупили 

дърва граждани. 

Златка Питакова: Благодаря Ви колеги! Искам да пожелая на Всички 

мотивирани, законосъобразни и целесъобразни действия и решения през 2015 г. 

Пожелавам още здраве и сили за ползотворни дела, за топлота и доброта – 

дарявани и получавани, за дни на радост и веселие, за мигове на сбъднати мечти. 
 

ВЕСЕЛИ ПРАЗНИЦИ!!! 

 

 

 

Благодаря Ви колеги! Поради изчерпване на дневния ред председателят 

на ОбС - Златка Питакова закри редовното заседание на ОбС в 15.50 часа. 

 

       ПРЕДСЕДАТЕЛ на ОбС: …. 

         /ЗЛАТКА ПИТАКОВА/ 
 

Протоколист: …. 

/Радостина Стефанова/ 


